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Pedagogická fakulta MU     Zápisy ze zasedání AS PdF MU – akad. r. 2022/2023 

Č. j. MU-IS/245561/2022/1844431/PdF-1 

 

Zápis z 2. zasedání AS PdF MU 

ze dne úterý 11. října 2022 

(od 14:00, Zasedací místnost děkanátu) 

 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků:  Studentská komora:    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 (přítomno celkem 19 senátorek a senátorů) 

 

Omluveni: 

 Michaela Skalníková  

 Mgr. et Mgr. et Mgr. Bc. Lucie Hájková  

       

Hosté:  

 

 

Zapisovatel: 

 Mgr. David Košatka  

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc. 

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D. 

Mgr. Petr Kamenický, Ph.D.  

doc. Mgr. Jana Kratochvílová, Ph.D. 

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D.  

Mgr. Anastasija Sokolova, Ph.D.  

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.  

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.  

PhDr. Mgr. Dana Zámečníková, Ph.D. 

Bc. Vojtěch Antoš  

Bc. Michal Bezůšek  

Karel Frnka  

Mgr. David Košatka 

Mgr. Bc. Dominik Levíček  

Bc. Ondřej Voráč  

Dominik Justin Zelinka 

 

 

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D.  

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. 

doc. PhDr. David Kroča, Ph.D. 

PhDr. Helena Vaďurová, Ph.D.  

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. 

Mgr. Veronika Najvarová, Ph.D. 

Mgr. Zdeněk Janík, M.A., Ph.D.  

Mgr. et Mgr. Markéta Košatková, Ph.D. 

Mgr. Petr Šimík 

Mgr. Pavel Sochor, Ph.D. 

Mgr. Pavla Žáková 



2 
 

Návrh programu zasedání senátu: 

 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 1. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023 

3. Projednání návrhu na vznik bakalářského studijního programu Education for Diversity 

and Inclusion 

4. Schválení Podmínek a kritérií přijetí ke studiu v bakalářských a magisterských 

(pětiletých) studijních programech na PdF MU platných pro akademický rok 

2023/2024 

5. Schválení Podmínek a kritérií přijetí ke studiu v programu English Language for 

Education na PdF MU platných pro akademický rok 2023/2024 

6. Schválení Podmínek a kritérií přijetí ke studiu v programu Education for Diversity and 

Inclusion na PdF MU platných pro akademický rok 2023/2024 

7. Volba nového člena/členky Disciplinární komise PdF MU 

8. Volba nového člena/členky Ubytovací komise MU 

9. Různé  
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1. Schválení programu zasedání 

Předseda Adam zahájil 2. zasedání AS PdF a přivítal senátorky, senátory a všechny hosty. 

Dále oznámil, že po společné dohodě zůstane sen. Košatka i nadále v roli zapisovatele. Navrhl 

skrutátory zasedání. 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Zámečníkovou a sen. Zelinku jako 

skrutátory 2. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022-2023. 

Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

AS PdF MU schvaluje program 2. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023. 

Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

2. Schválení zápisu z 1. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023. 

Předseda Adam obdržel jedno formulační zpřesnění navržené sen. Vrubelem; v předložené 

verzi zápisu bylo zapracováno. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 1. zasedání AS PdF MU v akad. 

roce 2022/2023. 

 Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

3. Projednání návrhu na vznik bakalářského studijního programu Education for 

Diversity and Inclusion 

Zasedání opustil sen. Vrbas (pracovní důvody) 

Předseda Adam: Představil podmínky k projednání návrhu vzniku bakalářského studijního 

programu na PdF. Dle článku 16, odst. 12 vnitřního předpisu Schvalování, řízení a hodnocení 

kvality studijních programů MU návrh vzniku studijního programu předkládá děkan k 

vyjádření akademickému senátu fakulty, a společně s tímto vyjádřením následně ke schválení 

VR fakulty, která jej projedná za účasti navrženého garanta studijního programu. 

Děkan Němec pozdravil přítomné senátory a senátorky a poděkoval týmu, který se podílel na 

navrhovaném studijním programu, který vnímá jako velmi inovativní. Nejedná se o program, 

který by spadal pod konkrétní pracoviště, nýbrž o program, který je fakultní a tedy takový, na 

kterém se podílí více pracovišť. Požádal senát o podpoření vzniku tohoto programu. Po 

projednání senátem bude program schvalován Vědeckou radou fakulty.   

Dr. Košatková (garantka projednávaného programu) připomněla, že veškeré podklady 

byly pro senát předem k dispozici. Dále představila časový harmonogram a dodala, že 

program by rádi spustili již v následujícím akademickém roce. Program je v anglickém jazyce 

a jeho hlavním principem je internacionalizované kurikulum. Inovací programu je jeho 
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prostupnost a tři základní cesty (tracks), které si studující mohou během svého studia zvolit. 

Dále je to využití COIL metody, e-portfolia a dalších pedagogických přístupů.  

Sen. Sokolová se zeptala na obsah a formu přijímací zkoušky. 

Dr. Košatková: přijímací řízení bude formou motivačního dopisu, CV a online pohovoru. 

Sen. Sokolová se dále zeptala na statut regulovaného povolání. 

Dr. Košatková: Nejedná se o regulovanou profesi, to by šlo proti charakteru mezinárodního 

pojetí tohoto programu. 

Sen. Sokolová se doptala, zda bude program placený. 

Dr. Košatková to potvrdila. 

Sen. Vrubel se zeptal, od jakého množství studentů se program stane rentabilní. 

Dr. Košatková: Program vychází z analýzy a rešerší, kdy např. na úrovni fakulty v tuto chvíli 

existuje pouze jeden program v AJ, a mezi zájemci byla poptávka po alternativě. 

Prod. Z. Janík doplnil, že strukturu programu probírali i se studujícími, kteří jsou 

momentálně na PdF a kteří ji poslali svým vrstevníkům v zemích, ze kterých pochází. 

Program byl přijat velmi kladně. 

Dr. Košatková doplnila, že dalším motivačním faktorem jsou poplatky, které jsou oproti 

okolním zemím velmi nízké. Dále dodala, že všechny předměty nebyly vytvářeny úplně od 

znovu, nýbrž nasedají na již existující programy. 

Sen. Vrubel se doptal, zda tedy nejnižší počet studentů v programu může být např. 7. 

Prod. Z. Janík asi v tomto smyslu se s tím takto počítá. 

Sen. Vrubel: co když studenti nebudou chtít nebo nebudou moci jet na stáž do zahraničí? 

Prod. Z. Janík v rámci programu chtěl, aby měli studující možnost získat zkušenost 

s jinakostí v rámci svého studia. Tito studenti také budou moci využívat Erasmus Exchange 

programu. Dodal, že by postupně chtěli program obohacovat a v budoucnu studenty posílat i 

mimo Evropu.  

Dr. Košatková doplnila, že když studující nemůže vyjet, tak existuje alternativa, a sice praxe 

v prostředí ČR, ale ve škole či firmě, která je mezinárodní. 

Sen. Vrubel má s tímto modelem zkušenost a dle jeho slov to nefungovalo. Dále se doptal na 

omezené počty možných výjezdů na PdF (kvóty) a zda tito studenti budou mít přednostní 

právo. 

Prod. Z. Janík to vnímá jako jednu z oblastí, která se v rámci programu bude ještě 

upřesňovat.  

Dr. Košatková dodala, že předpokládají spíše model zahraniční pracovní stáže. K tomu 

mohou být využití kontakty v rámci sítě ETEN. 

Mgr. Šplíchal přinesl konkrétní čísla vyjíždějících studentů, která naznačují, že poptávka 

zdaleka nedosahuje nabídky. 

Sen. Frnka se zeptal na to, kde budou probíhat praxe. 

Dr. Košatková: Tento model bude podobný tomu, jaký je již na PdF zavedený. 

Sen. Lollok měl dotaz na slabiny, které byly akcentovány v hodnoticí zprávě. 

Dr. Košatková to vnímá tak, že se jedná o nový program, a tak by mohl být personálně 

náročnější, na druhou stranu otevírá dveře pro zahraniční lektory, externisty a kontakty 

vybudované v rámci COIL. 

Prod. Z. Janík chce nabídnout školení, jak využívat internacionalizaci ve výuce a jak 

aplikovat např. COIL. Dále je připravována jednoduchá metodika, která bude pro vyučující 

k dispozici. 

Pror. Koryčánková se zeptala na představu ohledně finančního ohodnocení vyučujících 
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Prod. Z. Janík: Program bude inspirován již existujícím modelem na PdF. Uvědomuje si, že 

se jedná práci navíc a bude vytvořen určitý koncept, kdy příjmy z poplatků budou částečně 

použity na finanční ohodnocení. 

Dr. Košatková dodala, že důležitým faktorem bude množství studujících. 

Sen. Bezůšek chtěl znát zamýšlenou výši poplatků za studium. 

Dr. Košatková: Částka by byla v současnosti stanovena podobně, jako v programu, který již 

na fakultě existuje, což je v současnosti 2 400 Eur/rok. 

Sen. Vrubel se doporučil zabývat i finanční částkou programu. 

Dr. Košatková reagovala, že v tuto chvíli toto není možné odhadnout, na druhou stranu tento 

program odpovídá všem trendům MU. Navíc finanční otázka není v kompetenci garanta, 

nýbrž vedení, se kterým toto téma několikrát otevírala. 

Mgr. Šplíchal reagoval, že částku lze po schválení programu upravit. 

AS PdF MU projednal návrh na vznik bakalářského studijního programu Education for 

Diversity and Inclusion a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

 Pro: 16, proti: 0, zdrželo se: 2; 

 

4. Schválení Podmínek a kritérií přijetí ke studiu v bakalářských a magisterských 

(pětiletých) studijních programech na PdF MU platných pro akademický rok 

2023/2024 

Prod. Káňa upozornil na drobné úpravy oproti loňskému dokumentu. V čl. 4 byla doplněna 

formulace, která se týká výsledků TSP. Nyní bude prezentován aritmetický průměr tří hodnot, 

které budou v rámci TSP vypočítány. Autoři se snažili držet principu, aby byl text koherentní. 

U oborových testů je maximální počet bodů 100 a hranice je 20 bodů. Dále byly 

aktualizovány některé termíny a celkově bylo potřeba terminologii sjednotit. Autoři vycházeli 

z námětů a dotazů uchazečů o studiu. V neposlední řadě poděkoval Mgr. Šimíkovi za jeho 

práci na textu. V případě neschválení textu by se musel senát do 1. listopadu sejít znovu, 

neboť před tímto datem musí podmínky a kritéria být zveřejnění na webu PdF. 

Sen. Adam dodal, že text není vytvářen pouze teoreticky, ale byli osloveni i garanti 

předmětů. 

Prod. Káňa: Garanti předmětů dodali podmínky k prominutí přijímacích zkoušek, jako jsou 

například vybrané certifikáty, dobré studijní výsledky atp. 

Sen. Levíček: je pravda, že fakulty mohou upravovat jednotlivé oblasti TSP? Má PdF 

v úmyslu TSP nějak upravovat s ohledem na různé obory, které na fakultě jsou? 

Prod. Káňa: Do budoucna toto bude možné zohlednit. Jedná se o modulové testy. 

Mgr. Šimík: doplnil, že to záleží na samotných fakultách. 

Děkan Němec: Letos to nejde. Do budoucna budou testy adaptivní. 

Mgr. Šimík: V tomto roce se přechází na elektronické testování, ale test adaptivní nebude. 

TSP mají novou koncepci. Test se sestával ze šesti subtestů; od roku 2023 bude test tvořen 

nově ze tří komplexních „dimenzí“. 

Předseda Adam se zeptal, zda fakulta může TSP modifikovat? 

Mgr. Šimík na to v tuto chvíli nemohl odpovědět, ale modifikace by měly být možné snad 

dokonce na úrovni programů. 
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Sen. Levíček měl dotaz, zda uchazeči uvidí hned po TSP nějaký výsledek, tedy kolik získali 

bodů, či budou muset čekat až na poslední termín. 

Mgr. Šimík: O tom rozhoduje univerzitní tým a v tomto okamžiku ještě není vyjasněno, jak 

to přesně bude. S největší pravděpodobností se však počet bodů dozví. Percentily však budou 

spočítané, až proběhnou všechny testy. 

Sen. Levíček vznesl další dotaz, a sice zda jsou TSP dobrá volba. Má dojem, že pedagogické 

kompetence testy TSP měřit nelze.  

Děkan Němec: Je to otázka, která se řeší neustále a vrací se periodicky. U TSP se jedná 

inteligenční potenciál. Historicky zažil např. ústní pohovory, ty vnímá jako neobjektivní. Za 

něj osobně se TSP osvědčily. Připomněl také prof. Horáčka z Katedry výtvarné výchovy, 

který je na rozdíl od dřívějška zastáncem TSP. On osobně by od toho neustupoval, ale to už 

bude záležet na nové děkance. Dále by neustupoval z hranice 30 percentil. Osvědčil se také 

cut-score. S tím souvisí úbytek studijních problémů. Mělo by se spíše přemýšlet nad tím, jak 

navýšit kapacitu některých studijních programů. Není vlastně zřejmé, jaké jsou alternativy 

oproti TSP.  

Sen. Levíček dotaz myslel spíše tak, aby nad rámec TSP existovalo něco jako sociální test. 

Jinak zkoumáme pouze intelektové předpoklady. 

Prod. Kroča: Je zcela na studijním programu, tedy garantovi či garantce, zda TSP zohlední 

nebo ne. Tam kde garant studijního programu uzná, tam se test promíjí, ale za předem 

stanovených podmínek. 

Sen. Šibor neví, co je sociální inteligence, ale ví, že se hodně projevuje to, že studenti už 

neumí ani psát. Neovládají pravopis a studenti by nezvládli ani diktát. Rád by v rámci 

přijímacích zkoušek udělal diktát na stránku, čtyři příklady ze základní školy, a na PdF by 

byli tím pádem kvalitní studenti.  

Prod. Káňa doplnil, že jsme součástí MU a osobně by moc nevybočoval. Vypadá to také, že 

prostupnost se bude i nadále více zvolňovat. Nyní však vnímá jako prioritu projednat 

předkládaný dokument. 

Předseda Adam vrátil diskuzi k projednávanému dokumentu. Ukončil diskuzi a vyvolal 

hlasování. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke studiu 

bakalářských a magisterských (pětiletých) studijních programech na PdF MU platných pro 

akademický rok 2023/2024. 

 Pro: 18, proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

 

5. Schválení Podmínek a kritérií přijetí ke studiu v programu English Language for 

Education na PdF MU platných pro akademický rok 2023/2024 

Sen. Kratochvílová se doptala na přijímací řízení. Zajímalo by ji, jakou měrou se přihlíží 

k motivační složce a jaká kritéria o tom rozhodují? Dotaz vztáhla k potenciálním stížnostem 

studentům. 

Prod. Z. Janík: Požadovaná úroveň angličtiny B2 je jakési minimum, které je potřeba 

deklarovat pro to, aby se zájemci vůbec mohli přihlásit. Je to právě motivační složka, která je 

bodována. 
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Předseda Adam doplnil, že motivační složku přijímacího řízení hodnotí celý komisionálně 

tým, nikdy jednotlivec.  

Pror. Koryčánková se zeptala na míru studijní neúspěšnosti u tohoto programu. 

Prod. Káňa odhadl přibližně 10 % 

Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke studiu v 

programu English Language for Education na PdF MU platných pro akademický rok 

2023/2024. 

Pro: 18, proti: 0, zdrželo se: 0 

  

6. Schválení Podmínek a kritérií přijetí ke studiu v programu Education for 

Diversity and Inclusion na PdF MU platných pro akademický rok 2023/2024 

Předseda Adam doplnil, že se jedná o program, který dnes (11. 10. 2022) projednal senát, 

avšak není ještě akreditován. Vedení došlo k závěru, že by bylo dobré schválit podmínky již 

dnes, aby bylo možné program otevřít již v následujícím akademickém roce. 

Prod. Z. Janík: Podmínky a kritéria vycházejí z již zavedeného anglického programu. Mohou 

být v následujícím roce upraveny na základě podnětů z pilotáže. Minimální jazyková úroveň 

je stanovena na B1. V takovém případě není certifikát o jazykové kompetenci vyžadován, je 

pouze doporučen. 

Předseda Adam otevřel diskuzi a sám vznesl první dotaz, kdo budou ti, kteří budou provádět 

pohovory v rámci přijímacího řízení. 

Prod. Janík: Všichni ze zainteresovaných kateder. 

Sen. Zelinka se zeptal, zda certifikát ohledně jazykové kompetence tedy není povinný? 

Prod. Z. Janík: ano, není; jazyková úroveň bude ověřována v rámci online pohovoru.  

Sen. Košatka doplnil, že minimální jazyková úroveň, v tomto případě B1, slouží jako 

prevence k tomu, aby studenti a studentky nevypadli během prvního roku studia. 

Prod. Z. Janík vnímá jako důležité, že během prvního roku studia studující absolvují kurzy 

Academic Writing. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke studiu 

v programu Education for Diversity and Inclusion na PdF MU platných pro akademický rok 

2023/2024. 

Pro: 16, proti: 0, zdrželo se: 2; 

 

7. Volba nového člena/členky Disciplinární komise PdF MU 

Zasedání opustil sen. Najvar 

 

Předseda Adam: Tento bod je projednáván, protože o mandát senátorka přišla v souvislosti 

s úspěšným ukončením studia sen. Maršíková. Návrh AS na nového člena či členku si musí 

osvojit děkan, který novou členku/člena komise oficiálně jmenuje. 

Sen. Levíček projevil zájem o místo v disciplinární komisi. 
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Předseda Adam se zeptal, zda jsou další návrhy. Je zvykem, že v takovýchto případech se 

hlasuje tajně. Tajnou volbu však nikdo nenavrhl; bylo navrženo hlasování aklamací.  

Akademický senát Pedagogické fakulty MU navrhuje za nového člena Disciplinární komise PdF 

MU sen. Dominika Levíčka. 

Pro: 16, proti: 0, zdrželo se: 1; 

 

8. Volba nového člena/členky Ubytovací komise MU 

Předseda Adam: Ubytovací komise působí na úrovni univerzity. Studium ukončila Eva 

Tešnarová a nadále nemůže být členkou komise. V této komisi je za PdF MU také prod. 

Vaďurová.  

Pror. Koryčánková doplnila, že není podmínkou, aby osoba v této komisi musela bydlet na 

kolejích. 

Předseda Adam: Výsledkem vyjednávání je, že kandidát ani kandidát(ka) v tuto chvíli není. 

Předseda studentské komory navrhl, aby byl tento bod odsunut na příště. 

Pror. Koryčánková se bude snažit, aby zasedání komise proběhlo v druhé půlce listopadu a 

aby už byl vybrán zástupce.  

Předseda Adam to nevnímá jako překážku, když další zasedání AS PdF se má uskutečnit na 

začátku listopadu. 

 

9. Různé 

Předseda Adam nedostal žádné podněty k tomuto bodu předem.  

Sen. Vrubel chtěl informovat o dění v orgánech, kde zastupuje fakultu. Jedná se v prvé řadě 

jeho členství o Stravovací komisi MU; v menze budou nové brambory, a to za velmi dobrou 

cenu. 

Sen. Šibor vnímá dle svých slov bio potraviny jako hloupost. Cena za nově vysoutěžené 

brambory mu připadá nereálná. 

Sen. Vrubel dále referoval o dění v RVŠ, kde se stal se nově předsedou komise RVŠ pro 

přípravu učitelů.  

Předseda Adam by rád po dohodě s předsedou SK AS zařazoval pravidelně pod bod Různé 

rubriku, v jejímž rámci by měli příležitost členové a členky různých komisí nebo např. AS 

MU informovat o aktuálním dění a sdílet své zkušenosti. 

Sen. Levíček informoval o setkání studentské komory rady vysokých škol, která se 

uskutečnila v předchozím týdnu. 

Sen. Bezůšek zmínil, že se chystají změny v doktorském studiu a možném ukončení 

bakalářského studia, jako například ukončení studia pouze závěrečnou prací bez znalostního 

testu.  

Sen. Levíček se zúčastnil také setkání zástupců SK AS MU. Diskutovaným bodem bylo 

představení spolků a spolkových prostor na univerzitě. Dozvěděl se, že na PdF je pouze jeden 

spolek a dává si za cíl podpořit spolkovou studentskou činnost.   

Sen. Bezůšek doplnil, že se řešila teplota na kolejích v souvislosti s probíhající energetickou 

krizí. S tím souvisí motivace vybrat zástupce ubytovací komise. 
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Na zasedání dorazila sen. Hájková. 

 

Pror. Koryčánková: Studenti mají nárok na 21 stupňů. Pokud je někde teplota nižší, studenti 

mají povinnost to nahlásit. 

Sen. Bezůšek měl dotaz na prod. Vaďurovou a sice, že studenti z Filozofické fakulty mají 

mnoho ukrajinských studentů, kteří mají nárok na stipendium 15 000,- Kč, které je vypláceno 

z různých fondů a kvůli kterým budou muset krátit jiné stipendijní fondy. 

Prod. Vaďurová: PdF má méně studujících z Ukrajiny a vyšší stipendijní fond. 

Mgr. Šimík dodal, že PdF nevyplácí studujícím z Ukrajiny žádné stipendium. PdF se 

nevydala cestou, že by z vlastních zdrojů tato stipendia předfinancovala a ex-post je získala 

z prostředků států. 

Dr. Košatková byla sama kontaktována některými studujícími z Ukrajiny, že nemají takovou 

podporu, jako na jiných fakultách. 

Prod. Vaďurová si není vědoma, že bylo rozhodnuto o tom, studující z Ukrajiny nepodpořit. 

Děkan Němec dosud nezaznamenal žádnou žádost od studujících z Ukrajiny. Finančně byli 

podporování během jarních prázdnin. 

Mgr. Šimík potvrdil, že studující z Ukrajiny byli přijati až v červnu, a tedy doposud nebylo 

koho vykázat. 

Pror. Koryčánková: Možností pro čerpání stipendia je několik. To, o čem diskutuje senát, je 

čerpání podpory na vládní úrovni. Balík peněz však ještě nepřišel, tak některé fakulty 

přistoupily k tomu, že vyplácely ze svých zdrojů. Studenti však mohou žádat o stipendium 

v tíživé životní situaci.  

Předseda Adam poděkoval všem přítomným za přítomnost a diskuzi, a pozval všechny na 

další zasedání. 

 

 

 

Zapsal: Mgr. David Košatka 11. 10. 2022 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D. předseda AS PdF MU 19. 10. 2022 
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Usnesení z 2. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023 

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Zámečníkovou a sen. Zelinku 

jako skrutátory 2. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022-2023. 

 AS PdF MU schvaluje program 2. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 1. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2021/2022. 

 AS PdF MU projednal návrh na vznik bakalářského studijního programu Education for 

Diversity and Inclusion a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty 

MU. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke 

studiu bakalářských a magisterských (pětiletých) studijních programech na PdF MU 

platných pro akademický rok 2023/2024. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke 

studiu v programu English Language for Education na PdF MU platných pro akademický 

rok 2023/2024. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje Podmínky a kritéria pro přijetí ke 

studiu v programu Education for Diversity and Inclusion na PdF MU platných pro 

akademický rok 2023/2024. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU navrhuje za nového člena Disciplinární komise 

PdF MU sen. Dominika Levíčka. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


